

Announcement To the Shareholders of Bahrain Islamic Bank B.S.C. ("BisB") Regarding Participation in the Ordinary and Extraordinary General Meetings Virtually

Reference is made to the Corrective Announcement issued on 10th March 2026. In light of the current prevailing circumstances and in the interest of ensuring safety of BisB shareholders and stakeholders, the Board of Directors of BisB hereby announces that the Annual General Ordinary and Extraordinary Shareholders Meetings ("AGM , EGM"), scheduled to be held on Tuesday, 17th March 2026 at 11:00 AM, will now be held fully virtually via the eAGM portal, accessible through the URL: (<https://eagm.bahrainclear.com/>) (the "eAGM Portal").

For the avoidance of doubt, the AGM will no longer be held physically at Al Dana Hall (3) - Gulf Hotel Bahrain Convention and Spa.

Instructions for virtual participation: Further to the above, esteemed shareholders and proxyholders are kindly requested to follow the below instructions to ensure attendance and exercising their voting rights at the virtual AGM meeting.

Individual Shareholder(s): Individual shareholders wishing to attend the virtual AGM are required to register in advance through the eAGM Portal at least twenty-four (24) hours prior to the meetings date, for the purpose of identity verification.

To complete the registration process, individual shareholders are required to:

1. Access the eAGM Portal and select BisB page;
2. Select 'Shareholder Registration' or 'Proxyholder Registration' and enter the required information;
3. Complete the required details and upload a clear copy of their ID (both sides for signature verification) or their passport; and
4. If an individual shareholder wishes to appoint a proxy, the shareholder must submit on the eAGM Portal a duly completed and signed proxy card.

Corporate Shareholders (Legal Entities): If the shareholder is a legal entity, virtual attendance shall be through an authorised representative or a proxy. Registration shall be completed as follows:

1. Access the eAGM Portal and select BisB page;
2. Select 'Proxyholder Registration' and enter the required information for the proxy;
3. Submit a duly completed and signed proxy card (stamped with the company's official stamp and signed by the duly authorised signatory of the company); and
4. Submit supporting documentation, including:
 - a. Commercial Registration/Commercial Registration Extract; and
 - b. Upload a clear copy of the Proxy's ID (both sides for signature verification) or passport.

Identity Verification:

All shareholders (either attending in their personal capacity or appointing a proxy) must complete the identity verification step to complete their registration. The identity verification step includes the following:

صندوق بريد 5240، المنامة

مملكة البحرين

PO Box 5240, Manama

Kingdom of Bahrain

رمز السويفت: BIBBBHBM Swift Code:

Bahrain Islamic Bank
بنك البحرين الإسلامي



1. Capturing a selfie for verification purposes;
2. Providing an electronic signature;
3. Accepting the terms & conditions; and
4. Submitting the registration for verification.

Upon successful verification, shareholders will receive confirmation via the registered email address or mobile number, including login credentials (meeting link, username, and password). Where verification is unsuccessful, the shareholder will be notified of the reason and provided with instructions to amend and resubmit the registration.

Please note that all completed proxy cards and their supporting documents must be submitted through the eAGM Portal at least twenty-four (24) hours prior to the Meetings date.

For further guidance, please refer to the user guide video in the following link:

<https://eagm.bahrainclear.com/>

For further inquiries and assistance, please contact the Corporate Secretary & Head of Governance at Bahrain Islamic Bank on: board.secretary@bisb.com, +973 1751 5123 / +973 1754 6143

Zaid Khalid Abdulrahman
Chairman
Bahrain Islamic Bank B.S.C.

إعلان إلى مساهمي بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب ("البنك") بشأن المشاركة في اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية عن بعد عبر الوسائل الإلكترونية

بالإشارة إلى الإعلان التصحيحي الصادر بتاريخ ١٠ مارس ٢٠٢٦م، وفي ظل الظروف السائدة وحرصاً على ضمان سلامة مساهمي البنك وأصحاب المصلحة، يعلن مجلس إدارة بنك البحرين الإسلامي أن اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية ("الاجتماع") المقرر عقدهما يوم الثلاثاء الموافق ١٧ مارس ٢٠٢٦م في تمام الساعة ١١ صباحاً، سيُعقدان الآن افتراضياً بالكامل عبر بوابة الاجتماع الإلكتروني eAGM، والمتاحة عبر الرابط التالي: <https://eagm.bahrainclear.com/> ("بوابة eAGM").

وعليه، لن يُعقد الاجتماعان حضورياً بقاعة الدانة (٣) فندق الخليج – البحرين كما كان مقرراً سابقاً.

تعليمات المشاركة الإلكترونية: استناداً إلى ما سبق، يُرجى من السادة المساهمين الكرام وحاملي الوكالات اتباع التعليمات أدناه لضمان حضورهم وممارسة حقوق التصويت خلال الاجتماع الإلكتروني.

المساهمون الأفراد: يرجى من المساهمين الأفراد الراغبين في حضور الاجتماع الافتراضي التسجيل مسبقاً عبر بوابة eAGM قبل موعد الاجتماع بما لا يقل عن أربع وعشرون (٢٤) ساعة، وذلك لغرض التحقق من الهوية.

لإتمام عملية التسجيل، يتعين على المساهمين الأفراد القيام بما يلي:

١. الدخول إلى بوابة eAGM واختيار صفحة البنك (BisB).
٢. اختيار "تسجيل المساهم" أو "تسجيل حامل الوكالة" وإدخال المعلومات المطلوبة.
٣. استكمال البيانات المطلوبة وتحميل نسخة واضحة من بطاقة الهوية (من الجهتين للتحقق من التوقيع) أو جواز السفر.
٤. إذا رغب المساهم الفرد في تعيين وكيل، يجب عليه تقديم بطاقة توكيل مكتملة وموقعة عبر بوابة eAGM.

المساهمون من الشركات: إذا كان المساهم شركة، فيكون الحضور الافتراضي من خلال ممثل مخوّل أو وكيل. ويتم التسجيل وفقاً لما يلي:

١. الدخول إلى بوابة eAGM واختيار صفحة البنك (BisB).
٢. اختيار "تسجيل حامل الوكالة" وإدخال بيانات الوكيل المطلوبة.
٣. تقديم بطاقة توكيل مكتملة وموقعة (مختومة بالختم الرسمي للشركة وموقعة من المخوّل بالتوقيع عن الشركة).
٤. تقديم المستندات الداعمة، بما في ذلك:
 - أ. السجل التجاري \ مستخرج السجل التجاري.
 - ب. تحميل نسخة واضحة من بطاقة الهوية للوكيل (من الجهتين للتحقق من التوقيع) أو جواز السفر.

التحقق من الهوية: يجب على جميع المساهمين (سواء حضروا بصفتهم الشخصية أو عينوا وكيلاً) استكمال خطوة التحقق من الهوية لإتمام التسجيل، وتشمل خطوة التحقق من الهوية ما يلي:

١. التقاط صورة شخصية (Selfie) لغرض التحقق.
٢. التوقيع إلكترونياً.
٣. الموافقة على الشروط والأحكام.
٤. إرسال طلب التسجيل للمراجعة والتحقق.

بعد إتمام عملية التحقق بنجاح، سيتلقى المساهم تأكيداً عبر البريد الإلكتروني المسجل أو رقم الهاتف المحمول يتضمن بيانات الدخول (رابط الاجتماع، اسم المستخدم، وكلمة المرور). وفي حال عدم نجاح التحقق، سيخطر المساهم بسبب الرفض وتزويده بالتعليمات اللازمة لتعديل الطلب وإعادة تقديمه.



صندوق بريد 5240، المنامة
مملكة البحرين
PO Box 5240, Manama
Kingdom of Bahrain
رمز السويفت: BIBBBHBM

Bahrain Islamic Bank
بنك البحرين الإسلامي



يرجى ملاحظة أنه يجب تقديم جميع بطاقات التوكيل المكتملة والمستندات الداعمة عبر بوابة eAGM قبل موعد الاجتماع بما لا يقل عن أربع وعشرين (24) ساعة.

لمزيد من الإرشادات، يرجى الاطلاع على فيديو دليل المستخدم عبر الرابط التالي: <https://eagm.bahrainclear.com/>

لمزيد من المعلومات، يمكنكم التواصل مع سكرتير مجلس الإدارة ورئيس الحوكمة في بنك البحرين الإسلامي على:
board.secretary@bisb.com ، ٩٧٣١٧٥٤٦١٤٣ / ٩٧٣١٧٥١٥١٢٣

زيد خالد عبدالرحمن
رئيس مجلس الإدارة
بنك البحرين الإسلامي ش.م.ب.

+973 17 515 151 | +973 17 535 808

Bahrain Islamic Bank (BisB) ●●● bisb.com